

Board of Director of Gulf Stone Resolutions

The Board of Director of Gulf stone Company (SAOG) in their meeting held Thursday 28 / 07 / 2022 main resolutions:

1. Approved the financial statements of the Company for the Second Quarter ended 30/06/2022, where the company loss of RO (413,473) for the reporting period comparing to RO (422,045) loss for the same period of 2021.
2. The Board of Directors decided to proceed to raise the company's capital by right issue, and to authorize the Executive Committee to proceed with the procedures, including the invitation to the extraordinary meeting (EGM) or any other related procedures.

اهم قرارات اجتماع مجلس الادارة

عقد مجلس إدارة شركة محاجر الخليج ش.م.ع اجتماعه يوم الخميس الموافق 28 / 07 / 2022 وفيما يلي أهم القرارات:-

- 1- اعتماد البيانات المالية للشركة للربع الثاني كما في 2021/12/31، حيث سجلت الشركة خسارة بلغت (413,473) ريال عماني، مقارنةً بخسارة بلغت (422,045) ريال عماني من نفس الفترة من عام 2021.
- 2- قرر مجلس الإدارة المضي قدماً لرفع راس مال الشركة من خلال حق الأفضلية، وتفويض اللجنة التنفيذية للمضي في الإجراءات بما فيها الدعوة للجمعية الغير عادية او أي إجراءات أخرى ذات العلاقة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



سودارشان كمبلا
المدير العام